
Fužinčani niso zadovoljni
le s prvo fazo ZD

Nove Fužine, naselje, ki naj bi štelo, ko bo dokončno zgrajeno,
okoli 35 tisoč prebivalcev, bi lahko označili kot mesto v mestu.
Marsikateri kraj v naši republiki ima manj prebivalcev, zato pa
neprimerao bolje urejeno otrošlco varstvo, šolstvo in zdravstvo.
Prebivalci tega nasclja pa se prav na teh najbolj pomembnih področ-
jih čutijo zapostavljene. V vrtec in v osnovo šolo, ki je po zakonu
obvezna, vozijo otroke drugam; v zadregi so, h kateremu zdravniku
naj potrkajo na vrata, če zbolijo. Naselje prometno še ni urejeno,
tudi njegova gradnja še ni končana, zato ni čudno, da se je pripetilo
že nekaj nesreč, saj je kraj, ko se popoldne otroci vrnejo iz šol in
vrtcev, eno samo otroško igrišre. Povrhu vsega pa je ta množica
blokov in stolpnic postavljena v neposredno bližino Toplarne, kar
seveda vpliva na večjo obolevnost ljudi.

Samoupravni sporazum, pod-
pisan ob pričetku gradnje, je ob-
ljubljal drugačno življenje, saj so
kupcem v ceni kvadratnega metra
zaračunali tudi prispevek za infra-
strukturne objekte. Ko so pričeli
načrtovati zdravstveni dom Fu-
žine, so prebivalci upaji, da bodo
vsaj na tem področju težave
manjše. Zdaj pa se je izkazalo, da
s to novo enoto problem osnov-
nega zdravstvenega varstva Fu-
žinčanov ni rešen, saj niso dobili
ne otroškega, šolskega z zoboz-
dravstvenega dispanzerja, to je
prav tistega, kar bi najbolj potre-
bovali. Vse to je namreč predvi-
deno v drugi fazi gradnje doma.

»S to enoto rešujemo le os-
novno zdravstvo v občini Moste
- Polje; izboljšujejo se prostorski
pogoji za delo, ki omogočajo dvig
strokovnosti, ni pa mogoča širitev
programov,« je na tiskovni konfe-
rcnci, ki so jo pripravili v krajevni
skupnosti Nove Fužine pred

otvoritvijo zdravstvenega doma
povedal predsednik kolegijskega
poslovodnega organa tozda Os-
novno zdravstveno varstvo Moste
- Polje dr. Zvonko Rauber. Prav-
zaprav bo zdaj organizacija dela še
težja, saj so dispanzerji splošne
medicine in diagnostični laborato-
riji raztreseni na štirih lokacijah
v občini.

Težave so tudi z zaposlitvijo
strokovnega osebja. V skladu
s plani in normativi zdravstvenih
skupnosti v Ljubljani so predvi-
deli 37 na novo zaposlenih, db
zdaj pa so dobili dovoljenje le za
štiri medicinske sestre in vzdrže-
valca objekta. Kaže, da v okviru
zdravstvenega doma Ljubljana ne
bo prišlo do prerazporeditve ka-
drov, kakor so sprva obljubljali,
ampak bo .c na Fužinah delali
zdravniki, vj . i zdaj že zaposleni
v moščansk;m tozdu. »Ne mo-
remo si preoi>tavljati, kako se bo-
sta znašla ta dva zdravnika

splošne medicine, vsak v svoji iz-
meni, ob tolikšnem številu ljudi,«
so se spraševali predstavniki kra-
jevne skupnosti na tiskovni kon-
ferenci. Isto velja seveda za gine-
kologa, saj so Nove Fužine mlado
naselje po starosti prebivalcev.

Zdravstveni dom, katerega
gradnja je stala blizu dve milijardi
dinarjev, čeprav znesek verjetno
še ni dokončen, je v celoti financi-
ral tretji samoprispevek, mestna
samoupravna interesna zdrav-
stvena skupnost zaradi težavnega
finančnega položaja, v katere se
nahaja, ni prispevala nobenega
denarja. Da so dom lahko dokon-
čali, je moral tudi naš zdravstveni
dom iz poslovnega sklada prima-
kniti 166 milijonov dinarjev.
Treba je še povedati, da Fužinski
zdravstveni dom ni opremljen
tako, kot so drugi podobni ob-
jekti v Ljubljani. Najhuje je io,
da ni bilo denarja tudi za sodobno
medicinsko opremo, s kakšno se
ponašajo podobne ustanove v na-
šem mestu.

Z dejstvom, da se druga faza
gradnje zdravstvenega doma Fu-
žine po vsem sodeč ne bo pričela
prav kmalu, se seveda v Novih
Fužinah ne morejo sprijazniti.
Niso zadovoljni s pojasnilom, da
je gospodarska situacija težka.
Čutijo se zapostavljenje v Ljub-
ljani in mislijo, da bi tu svoje
morala povedati tudi politika
v mestu in občini. Ogorčeno in
hkrati grenko so izzvenele njihove

besede: Smo le rezervat delovne
sile, nikogar pa ne briga, kako
živimo.
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